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Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple,  el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels 
assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
 
ORDRE DEL DIA 
1.- Actes pendents d'aprovar 
PLE2012/6 Ordinària 17/07/2012 
2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i dels acords de les Juntes de Govern 
Local 
3.-  Festes Locals 2013. 
4.- Aprovació de sol·licitud a Xarxa 2012-2015 
5.- Aprovació rebaixa retribucions i assistències càrrecs electes i personal eventual 



6.- Aprovació rebaixa assignacions econòmiques a grups polítics 
7.- Declaració de crèdit no disponible de la paga extraordinària de desembre del  
     personal 
8.- Modificació de crèdit núm. 5/2012. 
9.- Assumptes sobrevinguts 
10.- Precs i Preguntes 
 
1.- ACTES PENDENTS D’APROVAR 
Els regidors es donen per assabentats dels continguts de l’acta de la sessió ordinària 
de 17 de juliol de 2012. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
2.- RESOLUCIONS A DONAR COMPTE 
Es dona compte al Ple dels Decrets núm. 877 del dia 13 de juliol al 1097  del dia 21 
de setembre de 2012.  Es dona compta també dels acords de la Junta de Govern 
Local adoptats en sessions dels dies 17 i 24 de juliol, 12 i 18 de setembre de 2012. 
La Corporació es donà per assabentada  
 
PROPOSTES 
3.- FESTES LOCALS 2013 
Vista la comunicació de la Generalitat de Catalunya, Departament d’Empresa i 
Ocupació instant a fixar les dues festes local per a l’any 2013. 
ATÈS que l’article 37.2 de l’Estatut dels treballadors indica que les catorze festes 
locals, dues seran locals i per Decret de la Generalitat de Catalunya, s’estableix que 
les dues festes locals seran fixades per Ordre del Conseller de Treball, a proposta 
dels municipis respectius. L’acord de l’Ajuntament ha de ser adoptat pel Ple, tal i com 
estableix l’article 46 del Reial Decret 2011/83, de 28 de juliol.  
ATÈS l’ordre del Departament de Treball per la qual s’estableix el calendari oficial de 
festes laborals per a l’any 2013. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: Aprovar com a festes locals de Castellar del Vallès, per a l’any 2012 

- el dimarts, dia 19 de març 
- el dilluns 9 de setembre, festa major 

 
INTERVENCIONS 
Defensa la proposta el Sr. Oscar Lomas, PSC, dient que la Generalitat de Catalunya 
estableix que les dues festes locals siguin fixades per ordre del conseller d’Empresa i 
Ocupació i a proposta dels municipis. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
4.- APROVACIÓ DE SOL·LICITUD A XARXA 2012-2015 
Vist que en el marc del Mandat 2011-2015 la Diputació de Barcelona va aprovar el 
Pla “Xarxa de Governs Locals 2012-2015” a l’empara dels articles 91 i 92 del text 
refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, com a instrument preferent per a l’exercici de les seves 
funcions d’assistència i cooperació local. Aquest Pla recull l’obligació de la Diputació 
de Barcelona d’articular la seva cooperació amb els ens locals mitjançant plans i 
programes propis. 
Vist que els recursos tècnics , econòmics i materials del Pla “Xarxa de Governs Locals 
2012-2015” es posen a disposició dels ens locals a través dels quatre àmbits 
d’actuació en què es canalitzaran les necessitats manifestades pels governs locals 
que s’hi adhereixen: garantia de la prestació adequada de serveis públics locals; 
manteniment d’equipaments i d’infraestructures; reforçament de la solvència de les 
finances locals; i creació d’equipaments i infraestructures. 



Vist que en data 26 de junt de 2012, la Junta de Govern Local d’aquest Ajuntament 
aprovà adherir-se a la Xarxa de Governs Locals 2012-2015. 
Vist que tot que l’aprovació d’aquesta sol·licitud pot aprovar-se per altre òrgan 
municipal, atenent la seva importància s’ha estimat millor portar-lo al Ple per a la 
seva aprovació. 
Aquest Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar la sol·licitud de la Xarxa de Govern Locals de la Diputació de 
Barcelona, 2012-2015, per les següents obres, segons la prioritat fixada a 
continuació: 
1.- supressió de barreres arquitectòniques i millores als eixos centrals del nucli urbà 
(IV fase) 
2.- canvi de coberta de la piscina municipal del complex esportiu Puigverd. 
3.- supressió de barreres arquitectòniques i millores als eixos centrals del nucli urbà 
(V fase) 
4.- Pla d’obres de millores per a les escoles municipals 
5.- Pla de millores d’instal·lacions municipals per a l’eficiència energètica  
SEGON.- Facultar al  Sr. Alcalde per aportar a terme aquests acord i els tràmits 
necessaris. 
 
INTERVENCIONS 
El Sr. Aleix Canalis,  PSC, intervé dient que el proppassat 26 de juny de 2012, 
mitjançant acord de la Junta de Govern Local, el nostre Ajuntament aprovà adherir-
se a la Xarxa de Governs Locals 2012-2015 de la Diputació de Barcelona. 
Un dels fets més destacables de l’adhesió a aquesta Xarxa, és el fet que la Diputació 
posa a disposició dels ens locals una línia de subvenció pel manteniment 
d’equipaments i d’infraestructures municipals 
En aquest context, proposem el Ple l’aprovació dels 5 projectes que constituiran, si 
res no canvia,  la part més important del Pla d’inversions d’aquesta legislatura. 
El valor total dels 5 projectes que presentarem demanar puja un total de 1.479.700 
€ desglossats de la següent manera: 
1.- supressió de barreres arquitectòniques i millores als eixos centrals del 
nucli urbà (IV fase)   
- Pressupost: 454.390 € 
- Subvenció demanada 204.390 € 
- Altres fonts: 227.100€ del PUOSC + 22710 de recursos propis 
Aquest projecte està destinat a millores a la mobilitat i la qualitat de l’espai públic, 
tant del casc urbà com de les urbanitzacions. 
En aquest sentit vull destacar l’important esforç que es realitzarà en l’eliminació de 
barreres arquitectòniques al casc urbà, així com la important inversió que és 
destinarà al poble de Sant Feliu i a les urbanitzacions amb obres de millora 
projectades per un valor de més de 105.000 euros.    
2.- canvi de coberta de la piscina municipal del complex esportiu Puigverd. 
Una obra llargament reclamada i necessària, a travès de la qual es podrà donar una 
solució a les mancances que presenta aquesta coberta en l’actualitat 
- Pressupost 180.000 € 
3.- supressió de barreres arquitectòniques i millores als eixos centrals del 
nucli urbà (V fase) 
Un projecte similar al primer per un valor de 400.000 euros, que encara es troba en 
fase de redacció i que incorporarà també millores en asfaltats i voreres del conjunt 
del municipi   
4.- Pla d’obres de millores per a les escoles municipals 

- Pressupost 205.691 € 



Aquest projecte ha de permetre realitzar actuacions, que per la seva naturalesa o 
cost, no poden ser assumides directament per part de l’ajuntament de manera  
ordinària. 
Les actuacions es duran a terme de comú acord amb les direccions de cada centre i 
amb la Regidoria d’educació. 
5.- Pla de millores d’instal·lacions municipals per a l’eficiència energètica  

- Pressupost 205.691 € 
 Actuacions previstes entre d’altres:   

- 13.000€:  instal·lació de bateries de condensadors  i reactàncies electròniques 
en diversos equipaments municipals 

- 13.000 €: Nova caldera d’alt rendiment per l’Ateneu (actualment de gasoil) 
- 23.000 €: caldera d’alt rendiment per l’escola Emili Carles Tolrà (actualment 

de gasoil)  
- 100.000 €: Per la renovació de lluminàries i làmpades al Racó per millorar 

l’eficiència energètica de l’enllumenat públic de la zona 
- 56.000 €: en d’altres millores en l’enllumenat públic de l conjunt del municipi 

El conjunt d’aquetes actuacions, que van completament en línia amb els 
compromisos d’aquest ajuntament amb el Pacte d’Alcaldes contra el canvi climàtic i 
amb les actuacions previstes dins del PAES (Pla d’acció d’energia sostenible) aprovat 
per aquest Consistori la legislatura passada. 
D’altra banda, i no menys important, cerquen una rebaixa dels consumes energètics 
municipals, i una conseqüent rebaixa de la factura energètica. 
 
Per CiU intervé el Sr. Lluís Bacardit, tot dient que la La Junta de Govern local va 
decidir, en data 26 de juny 2012, adherir-se al Pla Xarxa de Governs Locals 2012-
2015 aprovat per la Diputació de Barcelona com a instrument preferent per a 
l’exercici de les seves funcions d’assistència i cooperació local.  Els recursos es posen 
a disposició dels ens locals a través de quatre àmbits d’actuació en què es 
canalitzaran les necessitats manifestades pels governs local i que són: 1) garantia de 
la prestació adequada de serveis públics locals; 2) manteniment d’equipaments i 
d’infraestructures; 3) reforçament de la solvència de les finances locals; i 4) creació 
d’equipament i infraestructures. 
L’equip de govern ha optat per què els recursos que pertoquin a Castellar, estimats 
en  1.200.000 euros, siguin utilitzats en un sòl àmbit, el corresponent a manteniment 
d’equipaments i d’infraestructures. No ens sembla malament, encara que el punt que 
fa referència al reforçament de la solvència de les finances locals es podria haver 
tingut en consideració, o així ens ho sembla, sense haver tingut accés als 
requeriments de la Diputació. 
S’han fixat les 5 prioritats pel període 2012-2015. La primera fa referència a la 
supressió de barreres arquitectòniques i millores als eixos centrals del nucli urbà (IV 
fase)  a executar al 2013 i del ja existeixen els estudis tècnics i les actuacions a fer. 
La tercera prioritat és la fase V pel que fa a la supressió de barreres i millores. És 
una fase a executar entre el 2014 i 2015 amb un total de 400.000€.  
En ambdues actuacions voldríem poder donar també la nostra opinió sobre possibles 
projectes, més quan alguns veïns  i Associacions ens han fet arribar reivindicacions 
compromeses des del 2008 i encara no executades.   
De les altres sol·licituds encara manquen els estudis tècnics destacant el de canvi de 
la coberta de piscina municipal del complex esportiu Puigverd, també a executar el 
2013, i del que ens sorprèn que s’hagi de fer una actuació tan radical i costosa 
(180.000€). També quan toqui el torn a fer millores a instal·lacions municipals per a 
la eficiència energètica caldrà tenir molta cura en les opcions a escollir tenint en 
compte conceptes de rendiment, ambientals, energies renovables, etc. Serà una 
bona oportunitat per avançar en aquests sentit i voldríem ser-ne partícips. 



Per últim, valorem el fet de portar a Ple la aprovació d’aquesta sol·licitud, quan no 
era imprescindible fer-ho, com una mostra de que la nostra opinió serà tinguda en 
compte i no ser tant sols uns simples “oients” de l’equip de govern.  El nostre vot 
serà favorable. 
 
Per l’Altraveu intervé el Sr. Xavier Bella, exposant que en aquest punt de l’ordre del 
dia es porta a aprovació la sol·licitud d’adhesió al  Pla de Xarxa de Governs Locals 
2012-2015, aquest és un Pla pensat com ha eina de cooperació entre les 
Corporacions Locals i la Diputació i es fonamenta en el respecte a l’autonomia local i 
en el treball en xarxa entre els governs locals i la Diputació. Des de l’Altraveu estem 
d’acord en sol·licitar aquesta adhesió perquè pensem que qualsevol tipus d’ajut per 
millorar el municipi tant sigui des de la vessant econòmica o tècnica és important. No 
obstant també volem deixar constància que, fins ara no hem pogut accedir encara a 
tota la informació, i  per tant ens ha faltat temps per valorar-la mes a fons. Es per 
aixó que voldríem tenir un coneixement detallat de les prioritats definides per l’equip 
de govern més enllà del que ha explicat el regidor, alhora de negociar els ajuts en les 
meses de concertació de la Diputació i que donaran peu a les propostes d’actuació 
corresponents. Les millores del municipi en els quatre àmbits descrits poden ser 
moltes i molt variades, però voldríem remarcar especialment la consecució del pla en 
les millores en la supressió de les barreres arquitectòniques. Ja el pla d’accessibilitat 
de maig de 2003 executat encara de manera parcial, que voldríem saber fins on s’ha 
dut a terme i que falta per fer, hi ha també el pla de mobilitat on encara quedem 
molts passos de vianants per arreglar i també hi ha actuacions pendents en el 
mirador, parades de transport urbà, etc,, esperem que tot aixó estigui inclòs.  
D’altra banda, pensem també que el canvi de coberta de la piscina municipal del 
complex esportiu és una obra molt necessària i urgent, s’havia d’haver molt abans i 
creiem que no s’havia d’esperar una pla d’ajut de la Diputació per executar-la. 
També estem d’acord amb les millores previstes per les escoles municipals, millores 
que ja varem dir nosaltres que eren necessàries ja que es delegava la feina de 
manteniment a les pròpies escoles, i aixó és responsabilitat de l’Ajuntament . I per 
últim també trobem bé el pla previst de millores de les instal·lacions municipals per 
l’eficiència energètica, però demanem que donada la variabilitat de propostes 
possibles i com ja vam expressar, es tingui en compte l’acceptació de noves 
propostes de millor de la via pública que no hagin estar incloses en el pla de 
concertació inicial i que es puguin fer des dels partits o des de la ciutadania, hem de 
tenir sempre present que els recursos destinats des de les administracions han de 
revertir en polítiques que tinguin en compte les necessitats dels ciutadans i les 
prioritats del municipi, només així el pla d’ajut serà totalment eficient. Per tot 
l’exposat el nostre vot serà a favor. 
 
El Sr. Antonio Carpio,  PP, diu que des del nostre grup veiem molt positiva la 
sol·licitud d’aquesta subvenció a la Diputació de Barcelona, per a la inversió dins del 
a xarxa 2012-2015, per a la supressió de barreres arquitectòniques, pla d’obres per 
a millores de les escoles municipals, renovació i millora de les instal·lacions i sobretot 
destacar el canvi de la coberta de la piscina municipal Puigverd. D’altra banda el 
regidor Sr. Canalis va comentar en comissió informativa que l’equip de govern serà 
receptor a propostes d’altres grups municipals per incloure-les dins d’aquesta 
subvenció de millores al nostre municipi. I des del Partit Popular estem treballant per 
presentar noves propostes de millores. El nostre vot serà favorable. 
 
S’obra un torn de replica  amb el S. Aleix Canalis, PSC, tot dient que reitera 
l’oferiment fet a tots els grups de poder col·laborar, i recordar que el que no esta en 
els projectes actualment aprovats només son dos, eliminació de barreres 



arquitectòniques i coberta del complex Puigverd. Val a dir que l’import és de 400.000 
€. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
El Sr. Alcalde  esmenta que el debat dels punt 5, 6, 7 i 8 es farà conjunt   
 
5.- APROVACIO REBAIXA RETRIBUCIONS I ASSISTÈNCIES CÀRRECS 
ELECTES I PERSONAL EVENTUAL 
VIST l’expedient tramitat per a la rebaixa dels imports de les retribucions i 
assistències a percebre pels membres de la Corporació i del personal eventual. 
VIST l’art. 73.3 de la Llei reguladora de les bases del règim local i l’art. 50.8 del Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
VIST l’interès d’incrementar els recursos destinats a polítiques socials i educatives 
amb la minoració dels recursos destinats a les retribucions i assistències als càrrecs 
polítics, per tal d’atendre la major demanda dels col·lectius més desfavorits. 
ATESA la voluntat dels membres de la Corporació de contribuir en la rebaixa dels 
costos de gestió municipal, en la línia del Reial Decret Legislatiu 20/2012. 
ATÈS que el personal eventual és personal del sector públic definit en l’article 22.ú de 
la Llei 2/2012, de 29 de juny, de Pressupostos Generals de l’Estat, i per tant està 
afectat per les mesures contingudes en l’article dos del Reial Decret Legislatiu 
20/2012, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, referent a la 
supressió de la paga extraordinària del mes de desembre de 2012 i a l’obligació 
continguda en el seu article 4 d’immobilitzar els crèdits consignats per aquest 
concepte, els quals es destinaran en exercicis futurs a realitzar aportacions a plans 
de pensions o contracte d’assegurances col·lectives que incloguin la cobertura de la 
contingència de jubilació.  
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar la rebaixa de les retribucions i assistències a percebre pels 
càrrecs electes, per a l’exercici de 2012, amb la supressió de les retribucions i 
assistències previstes pel mes de desembre de 2012, l’import global de les quals 
suposarà una rebaixa de 21.857,14€. 
SEGON.- Destinar aquests crèdits a incrementar la consignació de les aplicacions 
pressupostàries previstes per a polítiques socials i educatives. 
TERCER.- Declarar la no disponibilitat dels crèdits, per import de 7.671,41€, i per 
tant no susceptible d’utilització, que es deriven de la supressió de la paga 
extraordinària del mes de desembre, així com la paga addicional  de complement 
específic o pagues addicionals equivalents en aquest mes del personal eventual. 
 
6.- APROVACIÓ REBAIXA ASSIGNACIONS ECONÒMIQUES A GRUS POLÍTICS 
VIST l’expedient tramitat per a la rebaixa dels imports de les assignacions 
econòmiques aprovades per al funcionament dels grups polítics municipals. 
VIST l’art. 73.3 de la Llei reguladora de les bases del règim local i l’art. 50.8 del Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
VIST l’acord del Ple municipal de 21 de juny de 2011, que amb efectes de l’11 de 
juny de 2011 aprovà les assignacions d’acord amb el detall següent:  
- Component fix: 185,00 euros íntegres per grup i mes. 
- Component variable: 80,00 euros íntegres per persona membre del grup i mes. 
VIST l’interès d’incrementar els recursos destinats a polítiques socials i educatives 
amb la minoració dels recursos destinats a les assignacions dels grups polítics. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 



PRIMER.- Aprovar la rebaixa de les assignacions econòmiques per al funcionament 
dels grups polítics municipals per a l’exercici de 2012, amb la supressió de 
l’assignació prevista pel mes de desembre de 2012, que es relaciona: 
- Grup municipal socialista (13 membres): 1.225,00 euros mensuals 
- Grup municipal de Convergència i Unió (4 membres): 505,00 euros mensuals 
- Grup municipal de L’Altraveu per Castellar (2 membres): 345,00 euros mensuals 
- Grup municipal del Partit Popular (2 membres): 345,00 euros mensuals  
 SEGON.- Destinar aquests crèdits a incrementar la consignació de les aplicacions 
pressupostàries previstes per a polítiques socials. 
 
7.- DECLARACIÓ DE CRÈDIT NO DISPONIBLE DE LA PAGA EXTRAORDINÀRIA 
DE DESEMBRE DE PERSONAL 
VIST l’article 2 del Reial Decret-Llei 20/2012, de mesures per a garantir l’estabilitat 
pressupostària i de foment de la competitivitat, i 22 de la Llei 2/2012, de 
Pressupostos Generals de l’Estat per al present exercici. 
ATÈS que l’apartat 1 de l’esmentat article 2 del Reial Decret-Llei 20/2012, estableix 
l’obligació de reduir les retribucions anuals de 2012 del personal al servei del sector 
públic, en l’import corresponent a la paga extraordinària a percebre en el mes de 
desembre, en la quantia que correspon percebre al mes de desembre com a 
conseqüència de la supressió de la paga extraordinària, així com la paga addicional  
de complement específic o pagues addicionals equivalents en aquest mes. 
ATÈS que l’apartat 4 del capítol 2 del Reial Decret-Llei 20/2012, estableix que els 
crèdits consignats per aquest concepte es destinaran en exercicis futurs a realitzar 
aportacions a plans de pensions o contracte d’assegurances col·lectives que incloguin 
la cobertura de la contingència de jubilació, de conformitat amb allò que estableix en 
la Llei orgànica 2/2012, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera. 
ATÈS que aquest apartat, doncs, obliga a immobilitzar, en el present exercici, els 
crèdits previstos per a l’abonament de les citades pagues i afectar els crèdit al fi que 
s’esmenta d’aportacions a plans de pensions o similars, sense que es puguin destinar 
a cap altre objecte, ni el present exercici, ni els futurs. 
El Ple de l’Ajuntament  
ACORDA 
Declarar la no disponibilitat dels crèdits relacionats en l’annex, per import de 
363.973,93€, i per tant no susceptible d’utilització, que es deriven de la supressió de 
la paga extraordinària del mes de desembre, així com la paga addicional  de 
complement específic o pagues addicionals equivalents en aquest mes. 
 
8.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 5/2012 
ATÈS que l’alcalde ha ordenat la incoació d’expedient d’aprovació de transferències 
de crèdit negatives i d’autorització de crèdits extraordinaris al pressupost de 
despeses de l’ajuntament, d’acord amb el que es preveu als articles 177 i 179 del 
Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 
ATÈS que en la tramitació de la modificació de crèdit s’ha seguit el que disposen els 
articles 8, 9 i 11 de les Bases d’Execució del pressupost. 
VIST l’informe de la interventora.  
L’Ajuntament Ple 
ACORDA 
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit número 5/2012 del Pressupost 
de l’Ajuntament, d’acord amb el detall que figura a l’expedient i amb el resum 
següent: 
  
ESTAT DE DESPESES  
- Transferències negatives........................................................ -24.277,14 
- Transferències positives......................................................... 24.277,14 



Variació de l’estat de despeses ................................................. 0,00 
 
SEGON.- Sotmetre la modificació de crèdit a informació pública durant un termini de 
quinze dies comptats a partir del següent al de la publicació de l’anunci corresponent 
al Butlletí Oficial de la Província. 
TERCER.- Entendre definitivament aprovada la modificació de crèdit en cas que no 
es presentin reclamacions en el període d’informació pública i publicar el resum per 
capítols en el Butlletí Oficial de la Província, entrant en vigor una vegada publicada. 
 
INTERVENCIONS 
El Sr. Oscar Lomas,  PSC, presenta les propostes i diu que portem a aprovació un 
seguit de punts que tenen relació entre si i que per tant, és lògic fer una exposició 
conjunta: 

- D’una banda, la reducció de sous a càrrecs polítics i personal eventual 
- En segon lloc, la reducció en les assignacions als grups polítics 
- En tercer lloc, una modificació de crèdit per destinar aquests imports a altres 

finalitats socials 
- Per últim, l’acord de no disponibilitat dels imports corresponents a la paga 

extra dels treballadors municipals. 
Dins del Reial Decret Legislatiu 20/2012 aprovat per l’Estat, entre d’altres qüestions 
es recollia la suspensió de la paga extra del mes de desembre pels treballadors del 
sector públic. Dins d’aquest àmbit no quedava les retribucions dels polítics ni de les 
respectives formacions polítiques, ja que és competència municipal. 
Amb independència de la nostre opinió sobre aquestes reduccions salarials, trobem 
que és de justícia equiparar la reducció de sous que patiran els treballadors 
municipals amb la dels càrrecs polítics. Per tant, es proposa eliminar la paga extra de 
desembre d’enguany pels regidors amb dedicació, la reducció d’una catorzena part 
de l’import anual en el cas dels regidors sense dedicació, i la supressió de 
l’assignació econòmica als grups polítics del mes de desembre. 
Així mateix, creiem també just destinar aquests imports (al voltant de 25.000 €) a 
determinades polítiques socials, especialment en aquells col·lectius que degut a les 
retallades de les diferents administracions veuen minvats més els seus recursos. 
Així, es complementen les següents partides: 

- Transport adaptat 
- Teleassistència 
- Ajuts a famílies 
- SAD 
- Psicojove 
- Reforç escolar 

Per últim, i també d’acord amb el Reial Decret Legislatiu 20/2012, en el cas dels 
treballadors municipals, l’import total que suposa la paga extra del mes de 
desembre, s’ha de declarar com a no disponible. A efectes pràctics, això significa que 
aquest diners no es poden destinar a altres finalitats sinó que s’han de traspassar a 
pressupostos futurs, d’acord amb les instruccions que vagui dictant el Ministeri 
d’Economia. 
 
Per CiU El Sr. Josep Carreras, intervé tot dient que vagi per endavant que el nostre 
vot serà favorable, estem a favor d’aquesta rebaixa de retribucions i assistències a 
càrrecs electes i personal eventual que avui es porta a aprovació. Però, volem dir 
alguna cosa més! 
Contradiccions de la vida! Ha fet falta una decisió del govern central, adreçada a 
rebaixar el sou dels funcionaris públics d’aquest país, en aquest cas la paga extra de 
Nadal, per aconseguir que l’equip de govern socialista d’aquest ajuntament mogués 



fitxa i donés un pas en ferm en la rebaixa de les retribucions i assistències als 
regidors d’aquest Ajuntament. Aquesta és la punyetera veritat! 
El dijous de la setmana passada, a l’equip de govern li va faltar temps per omplir les 
pàgines de l’Actual.cat i l’Actual de paper del passat divendres 21 de setembre, 
pàgina 5, per publicar als quatre vents que “Els regidors no tindran paga extra de 
Nadal i que l’estalvi de 24.277 € es destinarà a polítiques socials” . Només faltaria! 
Quanta demagògia! Quant populisme hem d’aguantar per una decisió que es 
produeix com a conseqüència d’una altra decisió que ens ve de fora, del govern 
central.  
En veritat, l’equip de govern mai ha tingut voluntat política de fer el que avui 
aprovarem però que calia haver fet en un altre moment que tots coneixem prou bé. 
Amb sinceritat, haig de manifestar al Ple de l’Ajuntament que quan vaig llegir 
aquests titulars a l’Actual.cat el passat dijous, fins i tot, em vaig sentir avergonyit de 
formar part d’aquest consistori. Perquè els titulars estaven absolutament 
contaminats i una vegada més ha quedat demostrada la parcialitat interessada en la 
utilització de l’Actual com a mitjà de comunicació d’aquesta vila.  
El titular de l’Actual generalitzava un fet que afectava a 20 regidors. En la pràctica, 
aquest fet de la paga extra de Nadal només afecta a 7 regidors de l’equip de govern 
perquè la resta, 5 regidors PSC, 4 CiU, 2 Altraveu i 2 PP rebem compensacions per 
assistència als Plens, rebem 11 compensacions a l’any perquè a l’agost no hi ha Ple. 
És injust! Demanem a l’equip de govern que prengui mesures perquè això no es 
repeteixi! 
Amb aquesta proposta que avui l’equip de govern porta a aprovació, la retribució de 
l’any 2012 quedarà rebaixada en un 7% que junt amb el 5%, que més o menys es 
va rebaixar l’any passat en el Ple del 21/06/11, anem a parar al 12%, números 
rodons. Contradiccions de la vida, com deia abans, faran possible que l’any 2012, 
fins i tot, es superi el que l’Alcalde va prometre i no va complir en el Ple de 
constitució de l’Ajuntament del 11 de juny de 2012 i que nosaltres també ho varem 
manifestar en el nostre programa electoral, rebaixar el sou dels regidors un 10%.  
Encara recordo el pecat de joventut del nostre Alcalde quan va dir textualment en el 
seu discurs de constitució del nou consistori el 11 de juny de 2011: “És clar, haurem 
de fer sacrificis, el primer, us avanço, l’hem de fer els regidors d’aquesta corporació 
rebaixant-nos el sou un 10% respecte de la passada legislatura. Només predicant 
amb l’exemple ens farem dignes davant els vilatans i les vilatanes”  
A l’hora de la veritat, ens varem emportar una sorpresa perquè la rebaixa del sou va 
ser sobre el sou aprovat en el Ple del 3 de juliol del 2007 no sobre el darrer sou que 
ja tenia la retallada del Sr. Zapatero. Per tant, la rebaixa de la retribució es va 
quedar a mig camí. 
 
Perquè expliquem o recordem tot això? Doncs perquè el nostre grup municipal vol 
deixar constància de que per rebaixar el sou dels regidors no calia haver esperat cap 
actuació del govern central vers els funcionaris públics. Simplement, esperàvem que 
l’equip de govern local hagués actual amb més ètica i seriositat. Ho varem reclamar 
en la confecció dels pressupostos de l’any passat i no se’ns escoltar. Ho hem repetit 
en varis articles de premsa i altres mitjans.  Avui ho manifestem públicament, i 
demanem a l’equip de govern que prengui nota del que ara diré: El Grup Municipal 
de CiU proposa formalment a l’equip de govern que en els propers pressupostos del 
2013 segueixi aplicant aquesta mateixa rebaixa i així complir amb el que tant vostès 
com nosaltres varem posar en el programa electoral. Complir amb la rebaixa del 
10%. 
Uns comentaris finals. En un tema tan sensible com aquest, ara m’adreço a l’Alcalde i 
al Tinent d’Alcalde de l’Àrea Econòmica, els hi demano un canvi d’actitud. No el vareu 
tenir en el Ple de Constitució de l’Ajuntament en el tema econòmic. Ja sabem que 
tenen majoria absoluta i que no necessiten els nostres vots per aprovar res, ni 



aquesta, ni cap proposta, ja ho sabem. Tant al Lluís Bacardit com jo varem marxar 
de la Junta de Portaveus del passat 4 de setembre amb el cos una mica encongit 
perquè se’ns va presentar la rebaixa dels sous dels regidors com un fet. En cap 
moment l’equip de govern ens va demanar quina opinió teníem al respecte. Penso, 
sincerament,  que el debat ha de ser més obert i sincer. Penso que seria bo un canvi 
d’actitud i compartir decisions d’aquest tipus que necessiten de més voluntat i 
generositat de part seva. 
- Respecte a l’aprovació de la rebaixa de les assignacions econòmiques per als grups 
polítics, amb coherència amb tot el que he explicat abans, el nostre vot també serà 
favorable.  
 
Per part del Grup de l’Altraveu, la Sra. Elisenda Alamany,  exposa que avui portem 
a aprovació de la rebaixa de les retribucions i assistències dels càrrecs electes i 
personal eventual. L’Altraveu hi està d’acord. I deixi’ns que avui expliquem les 
nostres conviccions.  
Ja saben que L’Altraveu al llarg d’aquests cinc anys ha renunciat al lucre personal 
dels seus regidors i com que es parla de xifres em calcular que aproximadament aixó 
ha suposat uns  80.000 euros la seva acció a Castellar. Això no ens fa segurament ni 
millors ni pitjors, per bé que alguns puguin pensar que pretenem alliçonar d’alguna 
manera per la donació del nostre sou. Només hem pogut demostrar que també és 
possible, és a dir, que el  fet que hi hagi gent que s’apropi a fer política institucional 
per vocació i sentit del servei públic no és una quimera. Però bé, avui no és el dia per 
explicar quina és la nostra filosofia i tampoc farem demagògia ni serem ingenus a 
l’hora de pensar que fóra bo que la gent que ocupi càrrecs de responsabilitat hagi de 
fer-ho sense cobrar. Això només faria que la gent amb alt estatus econòmic i no pas 
les classes populars ni mitjanes poguéssim desenvolupar aquesta tasca. Però com 
sempre, cal cercar l’equilibri. Per això, és bo que l’administració doni exemples de 
sensibilitat i cooperació amb el seu entorn més proper, però també cal anar en 
compte amb la magnificació de les rebaixes i que llegeixi entre línies qui ho hagi de 
fer. 
L’atur, els acomiadaments i les reduccions de sou són el pa de cada dia per a la resta 
de societat, i aixó que en el aquest moment ens honra, és el mateix que després pot 
ridiculitzar-nos. En aquest sentit, tampoc pensem que fem quelcom tan i tan 
extraordinari respecte al mon.  
Les mesures de racionalització, la pressió que recau sobre els treballadors i 
treballadores del servei públic i que no té data límit, són una realitat que dista molt 
de la mesura que avui portem a aprovació que fa referència només al mes de 
desembre. 
Per tant,  caldrà pensar de cara al pressupost de 2013 en renúncies fetes sobre un 
criteri a llarg termini, un full de ruta que parli de cap a on vol anar pel que queda de 
mandat l’ajuntament de Castellar, al marge del que pugui dir l’administració general. 
Perquè cadascú ha de fer el que cregui que ha de fer amb el seu marge de 
responsabilitat. I en aquest sentit, pensem que cal una autèntica racionalització de 
l'organigrama de govern perquè l'estalvi no només arribi fins a desembre. Sabem 
que ha de ser una decisió estudiada i no ens aventurarem a fer propostes al vol.  És 
cert que les eleccions van donar 13 regidors per al PSC però també pensem que ha 
estat una decisió política municipal  la que ha  fet que tots tinguin una dedicació a 
l’Ajuntament. Cada vegada que hem afrontat aquest debat se’ns ha dit que això són 
engrunes, i és cert, i per aixó estem demanant actes significatius i a llarg termini que 
no passin per la improvisació d’avui. Aquesta és la nostra posició pel que fa a 
l’adopció de la mesura, la segona part de la nostra exposició fa referència a la 
destinació dels vint-i-quatre mil dos-cents setanta-set a partides socials i educatives. 
És obvi que no podem oposar-nos en una mesura d’aquestes característiques. 



Hem volgut saber però,  en quin estat d’execució es troben les partides que 
suposadament es veuran incrementades amb aquests diners. 
                                                                           INICIAL            EXECUTAT 
C4-230-22710   transport adaptat                          30.000,00            24.281,50  
C4-230-22617   telealarma                                    37.200,00            22.792,83 
C4-230-22711   Prestació s.atenció domiciliària     199.000,00          128.756,62      
C4-230-48001   Ajuts socials benestar social         115.000,00            58.080,52  
C1-320-22706   Prestació serveis educació            522.100,00          334.812,02  
 
- La pregunta que se’ns ve al cap, és si aquestes partides no han estat esgotades a 
pocs mesos per l’elaboració del pressupost 2013 per què es preveu que es 
requereixen nous recursos econòmics per a aquests conceptes? 
Més clar es tracta d’un increment real de la partida dedicada a qüestions socials i 
educatives o es tracte d’uns diners que es destinen a la partida per cobrir la quantitat 
que ja estava pressupostada perquè la xifra acabarà quedant igual que la inicial. Ens 
agradaria que se’ns aclarissin aquests dubtes, perquè no tenim clar si els diners dels 
regidors incrementen la partida o queden absorbits per arribar a allò que es va 
pressupostar inicialment . Sigui com sigui, tant si aquests diners queden absorbits i 
no incrementen la partida que aixó evidenciaria un pressupost insuficient i una mal 
lectura de l’opinió pública, el nostre vot serà favorable, però ens agradaria que 
quedés clar aquest punt. 
Mes enllà d’aixó caldrà anar fent seguiment de les despeses que vagin generant-se i 
caldrà esperar al debat de pressupostos per seguir parlant de quin és el futur de la 
política castellarenca decidida per nosaltres mateixos. Mentrestant, el nostre vot serà 
favorable. 
Continua per l’Altraveu el Sr. Xavi Bella dient que respecte al punt 7è l’Altraveu 
votarà en contra,  es declara la no disponibilitat del crèdit de 363.973 € destinats a 
la paga extraordinària de Nadal del personal al servei del sector públic, nosaltres no 
hi podem estar d’acord, només dir dues coses; en primer lloc el que es desprèn de la 
lectura tant de l’article 2 del Reial Decret com d’aquesta proposta del Ple, es veu que 
és la paga extraordinària de Nadal, una paga suplementària a la qual els treballadors 
potser en podríem prescindir i per aixó es pot suprimir sense  massa perjudici. 
Voldria dir aquí que suprimir aquesta paga  per l’economia familiar dels treballadors 
es com suprimir qualsevol altra mensualitat. Hi ha famílies que tenen pagaments 
d’hipoteques o crèdits a 14 quotes i aixó els hi suposa un gran mal de cap. Per tant 
voldríem remarcar que no es una paga prescindible, i és per aixó que els verdaders 
protagonistes de al noticia haurien de ser els funcionaris  públics i no pas que els 
regidors es queden sense la paga. 
En segon lloc remarcar de manera més general que aquesta mesura per garantir 
l’estabilitat   pressupostària i de foment de la competitivitat, és una més de les 
mesures incomprensibles i desafortunades que el govern del partit popular ens porta 
a la pràctica en tot l’estat i ens està abocant a una agonia sense fi per sortir de la 
crisis. Com es podem demanar creixements si es retalla el poder adquisitiu de les 
famílies, com volem que generin consum  aquests. Des de l’Altraveu volem dir que 
no podem donar suport en la declaració d’aquesta no disponibilitat de crèdit, no 
volem coartar encara més l’economia dels treballadors, no volem ser participis 
d’aquesta manera tant insensata de  d’intentar aturar una crisis provocada per un 
sistema capitalista, corromput i decadent. 
 
Per part el Partit Popular, el Sr. Antonio Carpio,  diu que criem que el plantejament 
d’aquesta proposta  nascuda de l’equip de govern no ha estat consensuada amb la 
resta de grups municipals i encara més un tema com aquest que afecta a tots els 
regidors, siguin de l’equip de govern com de l’oposició, pesem que es podria haver 
treballar conjuntament amb la resta de forces, esperem que en la propera es tingui 



en compte a la resta de grups municipals . Per una altra banda el destí d’aquest sous 
ho trobem correcte, però ens agradaria tractar els temes en les comissions 
informatives, i no enterar-nos abans per setmanari Actual, per aixó esperarem que 
en el consell de comunicació  que es celebrarà demà es puguin debatre aquests 
petits detall a fons. El nostre vot serà favorable. 
 
S’obra un torn de replica amb el Sr. Oscar Lomas, PSC, per dir que en referència a 
les intervencions de l’Altraveu, sobre les partides dir que no podem fer l’extrapolació 
de dir com que així és fins l‘agost divideixo el pressupost el pressupost entre 12 i 
multiplico per 8 i aixó és l’executat. En el tema d’ajust a famílies es concentra la gran 
majoria dels ajuts ara a l’inici del curs, ja que és el monent on distribueixen les 
beques de menjadors, els ajuts escolars, per tant és ara quan augmenta, per tant 
aixó permetrà els barems en els ajuts per menjadors que venen regulats per una 
puntuació i ara permetrà ser més flexibles o més generosos en aquesta puntuació. I 
en el cas del transport adaptat o la teleassistencia el que ens permetrà en 
incrementar el número d’usuaris. 
 
El Sr. Alcalde, intervé primer per lamentar el to de la intervenció del portaveu del 
grup de CiU i també per algunes impressions que penso que estan fora del que 
hauria de ser la consideració d’aquest plenari. 
Pel que fa a la proposta dir que abans de portar-la a la consideració del Ple s’han 
seguit les pautes marcades en el ROM, durant la primera setmana de setembre es va 
convocar una junta de portaveus per tal d’explicar quina era la proposta que feina 
l’equip de govern respecte a aquesta qüestió, i els regidors no van fer cap 
suggeriment, per aixó  es inacceptable que avui diguin que no ha esta consensuat. 
 
El Sr. Josep Carreras, per CiU, pren la paraula per dir que en el darrer Ple també 
vaig escoltar les mateixes paraules que m’acaba de dir: “Lamento el seu to”. A la 
web de l’Ajuntament hi ha la gravació dels plens municipals. El darrer Ple de juliol 
potser el vaig escoltar tres vegades i no vaig acabar de descobrir el que ara em torna 
a dir. Ara, ho tornaré a escoltar. Miri, el to, el timbre de veu és el que tinc, per raons 
d’edat o pel que sigui. M’expresso de la manera que m’expresso. Lamento que torni 
a insistir en aquest tema perquè ja és la segona vegada que m’ho diu. Miri, sense 
anar més lluny, hi ha regidors de l’equip de govern que en temes de menys 
transcendència que aquest, ens ofereixen més diàleg i una altra actitud, amb 
participació i debat. Tant el regidor Lluís Bacardit com jo, podíem estar tota la nit 
parlant aquest tema. Varem marxar de la Junta de Portaveus  amb el sentiment de 
que vostès ens van presentar aquest tema com un fet. No ens ho van presentar com 
ha passat amb altres regidors de l’equip de govern que sí ens han preguntat com ho 
veiem i que ens semblava una determinada proposta. 
 
A continuació es passa a la votació de les quatre propostes 
   
5.- APROVACIO REBAIXA RETRIBUCIONS I ASSISTÈNCIES CÀRRECS 
ELECTES I PERSONAL EVENTUAL 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
6.- APROVACIÓ REBAIXA ASSIGNACIONS ECONÒMIQUES A GRUS POLÍTICS 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
7.- DECLARACIÓ DE CRÈDIT NO DISPONIBLE DE LA PAGA EXTRAORDINÀRIA 
DE  DESEMBRE DE PERSONAL 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 



 Vots a favor:      DIVUIT         (18) dels regidors del PSC, CiU i PP   
 Vots en contra:   DOS             ( 2)  dels regidors de l’Altraveu 

           Abstencions   :   CAP          
 
8.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 5/2012 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
9.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
Presenta la proposta el regidor  Sr. Xavier Bella, per l’Altraveu i diu que aquesta 
moció és una proposta de la Coordinació d’Associacions per la Llengua Catalana 
(CAL) per impulsar el  
Correllengua 2012. 
  
“La normalització plena de la nostra llengua és una tasca que requereix l’esforç de 
tothom,  ja que només d’aquesta manera podrem garantir que el català sigui una 
llengua viva i amb futur en un món cada cop més globalitzat. Per aquest motiu, des 
de la Coordinadora d’Associacions per la llengua catalana (CAL) es demana la 
presentació d’aquesta moció per donar més impuls a la setzena edició del 
Correllengua d’engany. 
Per tot aixó exposem que: 
ATESA la necessitat d’assolir la plena normalització del català arreu del territori, 
convertint-la en la llengua vehicular i comuna de la nostra societat i en l’element 
d’integració de les persones nouvingudes. 
ATESA la marginació que rep el català per part de les institucions estatals i 
comunitàries. 
ATESA la consolidació que després de setze anys està assolint la iniciativa cívica del 
Correllengua gràcies al suport d’ajuntaments, consells comarcals, associacions i 
societat civil en general. 
ATESA la voluntat de la Coordinadora d’Associacions per la Llengua catalana (CAL), 
organitzadora del Correllengua, de ratificar i augmentar aquest suport i arribar a tots 
els municipis i comarques de parla catalana. 
ATÈS el compromís amb la llengua catalana que sempre ha caracteritzat aquest 
municipi. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Donar suport al Correllengua 2012 com a instrument reivindicatiu de la 
societat a favor de la plena normalització en l’ús del català oral entre persones i 
col·lectius, especialment entre la població nouvinguda. 
SEGON.- Fer una aportació econòmica general per a l’organització dels actes i el 
bon funcionament del Correllengua 2012. 
TERCER.- Fer arribar aquest acord a la seu nacional de la Coordinadora 
d’Associacions per al Llengua catalana (CAL), al carrer Muntadas, 24-26 baixos, 
08014 de Barcelona i al col·lectiu organitzador del pas del Correllengua pel municipi.” 
 
INTERVENCIONS 
El Sr. Alcalde intervé dient que per part de l’equip de govern es donarà suport a la 
proposta, ja s’ha donat suport tant logístic com econòmic a la organització del 
Correllengua en els diferents edicions anteriors i per tant ho continuarem fent i donat 
suport a les iniciatives que tinguin la projecció de la llengua catalana en tots els 
àmbits. 
 
Per CiU la Sra. Bea Garcia,   diu que des de Convergència també donarem suport, 
és un fet que tenim un ferm  compromís amb la llengua i criem que malgrat les 



intervencions fetes al llarg dels anys, a data d’avui  encara son necessàries accions 
en defens de la nostra. 
 
El Sr. Victor Martos, pel PP manifesta que el seu grup també hi donarà suport, peró 
ens agradaria deixar constància que no estem d’acord en un dels aspectes que 
s’exposa, que és la marginació que rep el català per part de les institucions estatals i 
comunitàries, no estem d’acord en que s’estigui marginant la llengua del nostre país.   
VOTACIÓ: Votada la urgència d’aquest tema, s’aprova per unanimitat,  s’inclou 
en l’ordre del dia de la sessió, a continuació posat a votació, S’APROVA  PER 
UNANIMITAT 
 
10.- PRECS I PREGUNTES 
El Sr. Lluís Bacardit, per CiU, pregunta: 
“L’aparcament de camions, situat a l’àrea industrial del Pla de la Bruguera, es va 
estrenar el 8 de març de 2010. La instal·lació dóna servei al municipi i al seu entorn 
més immediat, cobrint la necessitat d’espais condicionats i segurs per a 
l’estacionament de vehicles pesants. 
La instal·lació permet alliberar el nucli urbà del trànsit de camions, i canalitzar la 
circulació de vehicles pesants a les àrees industrial, més allunyades del centre urbà, 
amb l’objectiu de potenciar la seguretat. 
El 24 de març de 2010 es va publicar el següent avís als conductors de camions: 
A partir del 9 d’abril, els vehicles pesants de més de 3.500 kg tindran prohibit 
aparcar al nucli urbà i a les urbanitzacions, a excepció de les següents zones: 
- aparcament de la ronda de Llevant. 
- aparcament del camp del Serrat de Sant Feliu 
- Polígon Industrial del Pla de la Bruguera i Can carner. 
Per a més informació, podeu consultar l’ordenança municipal de circulació  de 
vianants i vehicles pesants. 
Aquesta ordenança en el seu article 29 estableix la prohibició d’estacionament i 
concretament en l’apartat 21 diu: Prohibició el d’estacionament a vehicles de massa 
màxima autoritzada (M.M.A) superior a 3.500 kg, en nucli urbà i a les urbanitzacions, 
llevat dels llocs on se senyalitzi expressament. Delimitació de nuclis segons l’àmbit 
definit en el plànol (annex VII), tot facultant a l’Alcalde a l’adequació d’aquest àmbit 
quan el nucli urbà tingui alguna variació.- Darrerament hem observat vehicles pesant 
aparcats en el nucli urbà. 
Per aixó sol·liciten a l’equip de govern explicacions al respecte de: 

- Ha variat la normativa en els darrers mesos? 
- No és un tracte discriminatori envers els camioners als que es va obligar a 

anar a l’àrea del Pla de la Bruguera en el conseqüent cost econòmic?. 
 
Respon el Sr. Pepe González,  PSC, dient que no hi ha hagut cap canvi en la 
normativa. Fa uns anys la presència de camions en el casc urbà era un greu 
problema. Un cop es va inaugurar el pàrking de camions del Pla de la Bruguera  es 
va fer l’ordenança a la que us heu referit i també es va fer en el seu moment una 
campanya de sensibilització perquè els usuaris dels camions facin servir l’equipament 
i la ocupació del pàrking que dona serveis complementaris ha estat elevada. Un 
camió aparcat fora de les zones reglamentaries es motiu de sanció per aixó es 
posarà en coneixement de la Policia municipal. 
 
S’obra el torn de Suggeriments  
Pel PP el Sr. Victor Martos  pregunta si es  pot fer o pintar un pas de vianants a 
l’encreuament dels carrers Mestra Pla i Av. Sant Esteve. 
I demanar que davant de les noves mesures preses a la carretera de Barcelona, 
davant de l’establiment Viena, on abans hi havia una línia discontinua i que ara es 



continua, es poses una senyal vertical de prohibit girar i així donar a entendre als 
conductors que aquest canvi és nou i no es produeixi cap accident. 
El Sr. Alcalde intervé per dir que no depèn de l’Ajuntament sinó que depèn de 
carreteres de la Generalitat, a qui ja hem fet avinent que potser no era la millor 
solució per aquest  problema. Hem enviat una carta al Director General de Carreteres 
per tal de que facin un altre tipus d’actuació que en aquest sentit sigui més visible 
que no pas la que hi ha actualment 
La Sra. Elisenda Alamany,  per l’Altraveu intervé tot dient que abans del 2006 
quan Convergència i Unió era al  govern va començar a construir el pavelló Dani 
Pedrosa al carrer de Sant Feliu i ja es van originar diferents problemes amb els veïns 
del carrer i rodalies. La causa va ser la contaminació acústica que provocava el 
pavelló que estava fet arquitectònicament de tal manera que resovana i 
n¡’augmentava el so. Però el gran problema també tenia relació amb l’empitjorament 
de la mobilitat de la zona, el sr. Ignasi Gimenez, actual Alcalde i el Sr. Aleix Canalis, 
regidor, que aleshores eren a l’oposició van parlar amb els veïns i els varen 
assegurar que si guanyaven les eleccions farien tot el possible per resoldre la 
situació. 
El tema del so del pavelló, segons el veïnat, està pràcticament igual tot i que hi ha 
hagut petites inversions, i el tema de l’accessibilitat a l’escola, al pavelló Dani 
Pedrosa i al clubs de tennis castellar és el que novament preocupa a la comunitat 
educativa i al veïnat.  Fins ara el carrer Sant Feliu tenia aproximadament unes 77 
places d’aparcament incloent el pàrking de les pistes de tennis municipal que en 
tenien 40, durant aquest temps s’ha fet l’escola, els problemes de la construcció 
d’aquesta ja els vam viure en el seu moment i també diferents fases d’ampliació del 
tennis inclòs un bar. La problemàtica actual respon a la creació de dues pistes de 
pàdel a l’aparcament que disminuiran fins aproximadament a la meitat les places que 
hi havia disponibles en aquest espai. El desconeixement de l’obra per part de veïns i 
pares  va fer que el nostre grup es poses en contacte amb el regidor Canalis, el 15 
de setembre, que va assegurar que es tractava de dues pistes de pàdel i  que 
parlaria amb ells per explicar-los els detalls de l’obra, fet que fins a dia d’avui, que 
nosaltres sàpiguen no s’ha produït. Per altra banda si bé el regidor ens diu que el 
Decret d’Alcaldia 1004 de 31 d’agost era el que donava vist i plau per començar 
l’obra, hi ha regidors que altres llocs manifesten encara el seu desconeixement sobre 
la llicència d’obres, cosa que es poden imaginar, francament provoca una incertesa 
general als afectats per aquesta obra. Per l’exposició dels fets comprendran que el 
malestar també s’explica per tot un seguit d’actuacions a la zona la llarg dels anys 
que ha anat fent créixer l’angoixa dels seus residents, pares, mares. 
Suggerint doncs, que el mes aviat possible, si pot ser abans que s’acabi l’obra es 
contacti amb els afectats per informar-los de la situació i solucionar els dubtes que 
puguin tenir. 
Respon el Sr. Aleix Canais,  PSC, per dir que ja hi ha previst una reunió amb la 
direcció de l’escola per parlar del tema dels camins escolars, concretada a través de 
la regidoria d’Educació, i amb alguns veïns vam intentar contactar la setmana 
passada, però  no va ser possible. Les obres s’acabaran aquesta mateixa setmana i 
per tant es podrà reobrir el pàrking, que serà de 25 places de les 40 que hi havia en 
un inici. 
 
Per CiU  el Sr. Josep Carreras,  intervé dient que el prec fa referència al protocol 
d’aquesta casa. Per iniciativa d’aquesta dinàmica entitat, la més antiga del món 
representant al Barça, es va celebrar el passat 15 de juliol de 2012 una gran festa 
d’aniversari. Bé, es van organitzar un conjunt d’actes que van tenir com a seu el 
domicili social de la Penya, el Palau Tolrà i, posteriorment, el restaurant Can Font. 
Bé, aquí a l’Ajuntament, amb assistència d’un dels vicepresidents del Barça, es va fer 
una recepció oficial. Vaig participar als actes que es van fer al Palau Tolrà i al dinar 



de Can Font, com he fet en d’altres aniversaris (25, 40 i 60) perquè durant molts 
anys vaig ser soci del Barça i també de la Penya Solera on hi tinc bons amics. En 
aquesta ocasió, vaig assistir a aquest aniversari com a simpatitzant d’aquesta 
entitat, una de les moltes que hi ha a Castellar. 
Crec que els regidors de l’oposició necessitem més generositat de l’equip de govern 
per poder assistir a aquests actes com a càrrecs electes i en nom del meu grup 
demano que fets com aquest no es repeteixen. El fet de convidar-nos no vol pas dir 
que vinguem però crec, sincerament, que ens mereixem, igual que vostè, formar 
part de la representació institucional de l’Ajuntament que ha de rebre als directius 
del Barça. Ho tenim clar, és una qüestió de voluntat política. En aquest sentit, 
esperem una resposta positiva i un pas endavant en el protocol d’aquesta casa. 
I sense anar més lluny, perdoni que ho afegeixi Sr. Alcalde, avui mateix els regidors 
de CiU hem tingut un altre problema de protocol amb una mica de mal gust però ja 
ho hem superat. Aquesta tarda els regidors de CiU hem assistit a l’acte que s’ha 
celebrat a l’Auditori Municipal, organitzat per l’Aula i l’Ajuntament, amb motiu dels 50 
anys dels aiguats de Castellar. Fa alguns dies varem rebre una invitació que el Sr. 
Alcalde molt amablement ens va adreçar. Avui quan hem arribat a l’Auditori ens hem 
trobat un control a l’accés que ens ha dit que no feia falta que agaféssim l’entrada 
perquè ja teníem invitació de l’Ajuntament. Però, en comprovar la llista dels regidors, 
no hi érem apuntats. Hem mirat la invitació i enlloc posa que s’hagi de confirmar 
l’assistència. Prengui nota Sr. Alcalde perquè el departament de protocol de la casa 
doni un pas endavant en positiu.  
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent les deu del vespre, s’aixeca 
la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords 
el Secretari amb el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 
 
 
 
 
 
 


